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PROTOKÓŁ NR LX/2023 

z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 27 kwietnia 2023 roku  

godz. 11
00

 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

1. Otwarcie LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

27 kwietnia 2023 roku na godz. 11
00

 LX sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 2018-

2024. Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 11
03

 otworzyła obrady LX sesji Rady Powiatu 

Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

3. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu 

4. Artur Sterna – Członek Zarządu.  

 

Ponadto obecni byli: 

1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

3. Tomasz Frątczak – radca prawny  

4. Dariusz Perdek – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zaradzania Nieruchomościami 

5. Barbara Ułanowska – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

6. Józef Jura – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

7. Piotr Binkowski – Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu 

8. Agnieszka Płuciennik – Naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii 

9. Katarzyna Palma – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów 

10. Marcin Majewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

11. Robert Piątek – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu 

12. Małgorzata Kaminska Chruścicka – Dyrektor CUW w Sieradzu 

13. Alicja Gonera – Dyrektor  PUP w Sierazu 

14. Iwona Zawada Zwiolińska – delegacja PCPR w Sieradzu 

15. Pan Filip Sałacki 

 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że  

w sesji bierze udział 20 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 
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12. Daniel Palma  

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka 

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 

22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

4. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od LIX do LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

5. Wystąpienia przybyłych gości. 

6. Wystąpienia radnych. 

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu za rok 

2022. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu za 2022 rok. 

10. Informacja na temat wpływów z zajęcia pasa drogowego dróg powiatowych w Powiecie 

Sieradzkim za 2022 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 

2023 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Sieradzkim do roku 2030. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Błaszki 

umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: "Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 

1733E Błaszki - Maciszewice". 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Błaszki 

umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: "Rozbiórka i budowa mostu na rzece 

Trojanówce  

w ciągu drogi powiatowej nr 1709E w miejscowości Gruszczyce w ramach zadania pn. 

Rozbudowa odcinka drogi powiatowej Gruszczyce – Jasionna od km 0+000 do km 

1+000”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy 

Burzenin. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Burzenin na realizację zadań na drogach gminnych. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Złoczew umowy dotacji przy realizacji zadania: "Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E 

na odcinku Złoczew - Szklana Huta". 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie obrad LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
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Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w przedmiocie apelu o zmianę 

przepisów regulujących rekultywację składowisk odpadów (jako punkt 11) oraz projektu 

uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania petycji w sprawie przystąpienia do 

Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski z Ukrainą w jedno 

państwo (jako punkt 19). 

Innych propozycji nie wnoszono.  

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania wprowadzenia projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w przedmiocie apelu o zmianę przepisów 

regulujących rekultywację składowisk odpadów: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przystąpiono do głosowania wprowadzenia projektu uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania petycji w sprawie przystąpienia do Sojuszu Pokojowego  

i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski z Ukrainą w jedno państwo: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Porządek obrad LX sesji po zmianach: 

1. Otwarcie LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

4. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od LIX do LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

5. Wystąpienia przybyłych gości. 

6. Wystąpienia radnych. 

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu za rok 

2022. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu za 2022 rok. 
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10. Informacja na temat wpływów z zajęcia pasa drogowego dróg powiatowych w Powiecie 

Sieradzkim za 2022 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w przedmiocie apelu o 

zmianę przepisów regulujących rekultywację składowisk odpadów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 

2023 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Sieradzkim do roku 2030. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Błaszki 

umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: "Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 

1733E Błaszki - Maciszewice". 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Błaszki 

umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: "Rozbiórka i budowa mostu na rzece 

Trojanówce  

w ciągu drogi powiatowej nr 1709E w miejscowości Gruszczyce w ramach zadania pn. 

Rozbudowa odcinka drogi powiatowej Gruszczyce – Jasionna od km 0+000 do km 

1+000”. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy 

Burzenin. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Burzenin na realizację zadań na drogach gminnych. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Złoczew umowy dotacji przy realizacji zadania: "Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E 

na odcinku Złoczew - Szklana Huta". 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania petycji w 

sprawie przystąpienia do Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie 

Polski z Ukrainą w jedno państwo. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie obrad LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Głosowanie porządku obrad po zmianach: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk. 

Porządek sesji został przyjęty. 

 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli: radny Michał Terka, radny Jacek Walczak, radny Grzegorz Wardęga.  

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Głosowanie składu Komisji: 

 ZA (20 głosów) 
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Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk. 

Komisja w proponowanym składzie została przyjęta.  

 

4. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od LIX do LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior zabierając głos przedstawił ww. informację. 

Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, 

obejmującą okres od LIX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 30 marca 2023 roku. W tym 

okresie Zarząd Powiatu: odbył 3 posiedzenia, na których omówił bieżące zadania Powiatu, 

podjął 17 uchwał oraz wiele decyzji. Od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet 

Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok uległ zwiększeniu o kwotę 20.323.718,41 zł i po stronie 

dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów wynosi 220.496.141,56 zł.  W okresie od 

LIX sesji Rady Powiatu do dnia dzisiejszego Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały w sprawie 

zmian w budżecie na 2023 rok. 

Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie na 2023 

rok polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 608.123 zł. Szczegóły 

planowanych zmian dochodów i wydatków zostały przedstawione w projekcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok.  

Stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętej uchwały przez 

Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok 

z dnia 30 marca 2023 roku, Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wykonania uchwały 

Rady Powiatu, w której ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na 

paragrafy i poszczególne jednostki.  

Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali poinformowani  

o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu wynikających z uchwały Rady Powiatu  

w celu wprowadzenia stosownych zmian w planach finansowych.  

Uchwała Rady Powiatu dotycząca wprowadzenia zmian w budżecie na 2023 rok 

została przekazana do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w Sieradzu 

zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu 

Podjęto działania związane z rekrutacją do szkół średnich: przygotowano ulotkę  

o naborze, przesłano informacje o rekrutacji do miast i gmin, uczestniczono w szkoleniu dla 

koordynatorów naboru elektronicznego organów prowadzących. Wydano 4 upoważnienia do 

bazy danych Systemu Informacji Oświatowej. Wydano 7 skierowań do kształcenia 

specjalnego. Przekazano i rozliczono dotacje dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół 

publicznych działających w powiecie. Zarząd Powiatu Sieradzkiego uchwałą z dnia 17 

kwietnia 2023 r. zaopiniował Regulamin Organizacyjny Muzeum Okręgowego w Sieradzu. 

Wydawano na bieżąco wypisy z ewidencji uczniowskich klubów sportowych i pozostałych 

stowarzyszeń nieprowadzących działalności gospodarczej. Rozstrzygnięto ogłoszony konkurs 

ofert na wsparcie zadań publicznych realizowanych w powiecie sieradzkim w 2023 roku  

w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. 

Do realizacji wyłoniono oferty: Polskiego Towarzystwa Turystyczno – Krajoznawczego  



6 

 

w Warcie, Stowarzyszenia Kobiet Wiejskich RAKOWICZANKA, Sieradzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego. Podpisano umowę z Sieradzkim Szkolnym Związkiem Sportowym na 

realizację zadania publicznego pod nazwą „Współzawodnictwo powiatowe szkół powiatu 

sieradzkiego”. Przyznano nagrody i wyróżnienia za osiągnięcia sportowe dla trenerów oraz 

innych osób wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej w 2022 roku. 

W miesiącu marcu br. w punktach nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego udzielono 106 porad. Koszt jednej porady wyniósł 217,35 zł. 

W zakresie architektury i budownictwa 

W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 67 decyzji administracyjnych w sprawach 

określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 49 decyzji pozwolenia na budowę. Przyjęto 

118 zgłoszeń robót budowlanych niewymagających pozwolenia na budowę. Wydano  

15 postanowień administracyjnych. Przeprowadzono weryfikację 48 projektów budowlanych. 

Zarejestrowano i wydano 57 dzienników budowy. W okresie międzysesyjnym wpłynęło jedno 

zgłoszenie budowy budynku mieszkalnego jednorodzinnego o powierzchni zabudowy do 70 

m
2
. Współpracowano z Powiatowym Inspektoratem Nadzoru Budowlanego w Sieradzu. 

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska  

W ramach nadzoru nad gospodarką w lasach niestanowiących własności Skarbu 

Państwa przeprowadzono 24 kontrole działek leśnych. W wyniku wszczętych wcześniej 

postępowań administracyjnych wydano 14 decyzji nakazujących właścicielom lasów 

wykonanie prac pielęgnacyjnych w drzewostanie leśnym. Dokonano pomiaru i wycechowania 

drewna pozyskanego w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa o łącznej masie 

ok. 291 m
3
 i wydano 6 świadectw legalności pozyskania drewna. Przesłano do Generalnej 

Dyrekcji Lasów Państwowych sprawozdanie roczne za 2022 r. z pozyskania drewna oraz 

wykonania zabiegów hodowlanych w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa 

położonych na terenie gminy Burzenin, Warta i Złoczew. Dokonano naliczenia czynszów 

dzierżawnych dla 21 obwodów łowieckich polnych. Informacje o wysokości czynszów wraz  

z fakturami obciążającymi zostały przesłane do kół łowieckich. Wydano 87 zaświadczeń 

stwierdzających czy działki będące przedmiotem zbycia są objęte uproszczonym planem 

urządzenia lasu lub decyzją starosty wydaną na podstawie inwentaryzacji stanu lasu.  

W okresie międzysesyjnym dokonano 8 oględzin w terenie drzew planowanych do usunięcia  

i wydano 1 decyzję zezwalające na usunięcie drzew w myśl ustawy o ochronie przyrody  

z gruntów stanowiących własność Gmin oraz przygotowano 2 projekty zezwoleń na usunięcie 

drzew w pasach drogowych dróg publicznych, które wraz z aktami sprawy zostały przesłane 

do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Łodzi. Przeanalizowano i przyjęto  

7 zgłoszeń - informacji o zmianie danych w zakresie wielkości i rodzaju emisji dot. instalacji 

wytwarzających pola elektromagnetyczne, złożonych przez operatorów telefonii komórkowej. 

Zgłoszenia dotyczą instalacji zlokalizowanych w miejscowościach: Goszczanów, Sieradz, 

Nowa Wieś (gm. Brzeźnio), Pipie (gm. Brąszewice), Miedźno (gm. Warta), Ziemięcin (gm. 

Goszczanów). Zgłoszenia zostały zamieszczone, w ustawowym terminie, na stronie BIP 

Powiatu Sieradzkiego oraz przesłane do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska  

w Łodzi i do Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Łodzi.  Wydano 27 

kart wędkarskich oraz wprowadzono do systemu Reja-24 1 wniosek o rejestrację jednostki 

pływającej. W związku z wprowadzonymi nowymi wymaganiami dot. rejestracji jednostek 

pływających wystąpiono do Centralnego Organu Technicznego Krajowego Systemu 

Informacyjnego o sprawdzenie w Systemie Informacyjnym Schengen czy zgłoszona do 

rejestracji jednostka pływająca oraz silnik tej jedenastki nie zostały skradzione. Z zakresu 

gospodarki odpadami wszczęto dwa postępowania w sprawie wydania zezwolenia na 

zbieranie odpadów oraz w sprawie zmiany obowiązującego zezwolenia na wytwarzanie 

odpadów. W związku z prowadzonymi postępowaniami w sprawie zmiany zezwoleń na 

zbieranie odpadów wydano postanowienie dot. zabezpieczenia roszczeń w formie depozytu  
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z tytułu zbierania odpadów metalowych w Gruszczycach. Wstąpiono do WIOŚ w sprawie 

przeprowadzenia kontroli miejsc magazynowania zbieranych odpadów na terenie firmy 

MAK-PLASTIK w Sieradzu w zakresie spełnienia wymagań określonych w przepisach 

ochrony środowiska oraz do Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Sieradzu o przeprowadzenie kontroli w zakresie spełnienia wymagań ochrony 

przeciwpożarowej. Wystąpiono do Prezydenta Miasta Sieradza o opinię przed wydaniem 

decyzji zmieniającej zezwolenie na zbieranie odpadów udzielone firmie MAK-PLASTIK  

w Sieradzu. Wydano decyzję zmieniającą zezwolenie na zbieranie odpadów udzielone firmie 

Wielobranżowej w Złoczewie przy ul. Spółdzielczej 3.  

Rekultywacja składowiska Bartochów 

W związku z prowadzonym postępowaniem w sprawie cofnięcia zezwolenia na 

przetwarzanie odpadów w ramach rekultywacji składowiska w Bartochowie, w okresie 

międzysesyjnym, podjęte zostały następujące działania: 

 na bieżąco analizowano w systemie BDO karty przekazania odpadów wygenerowane 

przez firmę PROFI-EKO w związku z realizacją postanowienia Starosty Sieradzkiego  

z dnia 14 marca 2023 r., wzywającego Spółkę PROFI-EKO do zaprzestania naruszeń 

warunków udzielonego zezwolenia na przetwarzanie odpadów w ramach rekultywacji 

składowiska  

w Bartochowie oraz usunięcia z terenu rekultywowanego składowiska odpadów, 

dostarczonych w okresie od 18 sierpnia do 9 listopada 2022 r.  

 rozpatrzono wniosek pełnomocnika Spółki PROFI-EKO, o przedłużenie terminu 

wykonania postanowienia Starosty Sieradzkiego z dnia 14 marca 2023, w zakresie  

w punktu 1c, tj. ustalonego 10 dniowego terminu na usunięcie odpadów. Wniosek 

dotyczył również zawieszenia postępowania, wszczętego z urzędu przez Starostę 

Sieradzkiego w sprawie cofnięcia zezwolenia na przetwarzanie odpadów.  

Postanowieniem z dnia 6 kwietnia 2023 r. odmówiono Spółce PROFI-EKO zarówno 

zawieszenia postępowania, jak również przedłużenia terminu do wykonania postanowienia. 

Uznano, że wskazana przez stronę przesłanka zawieszenia postępowania nie ma zastosowania 

w przedmiotowej sprawie.  

Natomiast przedstawione przez spółkę PROFI-EKO działania uzasadniające 

przedłużenie terminu wykonania postanowienia w zakresie usunięcia odpadów, w ocenie 

Starosty Sieradzkiego nie dawały rękojmi, że po przedłużeniu terminu Spółka wywiąże się  

z realizacji postanowienia w sposób właściwy. 

 pismem z dnia 6 kwietnia 2023 r. wystąpiono do Marszałka Województwa Łódzkiego  

z zapytaniem czy w okresie obowiązywania zezwolenia Starosty Sieradzkiego na 

przetwarzanie odpadów w ramach rekultywacji składowiska w Bartochowie, były 

przeprowadzane przez pracowników Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi kontrole bądź 

oględziny tego obiektu w zakresie realizacji działań ujętych w harmonogramie 

rekultywacji, zatwierdzonym decyzją Marszałka Województwa Łódzkiego. Poproszono 

również  

o przekazanie wyników kontroli i oględzin, jeżeli były przeprowadzone. 

 pismem z dnia 11 kwietnia 2023 r. wystąpiono do Prokuratury Okręgowej w Poznaniu  

o przekazanie dodatkowych materiałów dot. m.in. procedury pobierania próbek odpadów 

na terenie rekultywowanego składowiska w Bartochowie, które zostały wykorzystane do 

sporządzenie opinii biegłego sądowego.  

Do dnia przygotowania niniejszej informacji ww. organy nie udzieliły odpowiedzi na 

powyższe pisma). 

 w dniu 04 kwietnia 2023 r. upoważnieni przez Starostę Sieradzkiego pracownicy 

Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska udali się na teren rekultywowanego 

składowiska odpadów w Bartochowie z zamiarem rozpoczęcia kontroli, mającej na celu 
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sprawdzenie przestrzegania przez Spółkę PROFI-EKO warunków zezwolenia na 

przetwarzanie odpadów oraz przestrzegania i stosowania przepisów ustawy o odpadach. 

Mimo wcześniejszego zawiadomienia przedsiębiorcy o zamiarze wszczęcia kontroli 

(dokonano to pismem z dnia 14 marca 2023 r.) wejście na teren składowiska  

w Bartochowie było zamknięte i nie było również żadnego pracownika firmy. W związku 

z powyższym nie można było rozpocząć czynności kontrolnych.  

W dniu 5 kwietnia 2023 r. wystosowano pismo do PROFI-EKO informujące  

o zaistniałej sytuacji oraz kolejnym planowanym zamiarze podjęcia czynności kontrolnych. 

Czynności kontrolne rozpoczęto w dniu 12 kwietnia 2023 r., w obecności pełnomocników 

Spółki PROFI-EKO. Przeprowadzono oględziny obiektu. Kontrola jest w trakcie. Z uwagi na 

brak odpowiedzi Spółki POROFI-EKO na wezwanie Starosty Sieradzkiego z dnia 14 marca 

2023 r. wzywające do przedłożenia wyjaśnień w zakresie stopnia zrealizowania prac 

rekultywacyjnych na terenie składowiska w Bartochowie, dot. tworzenia warstwy 

wyrównawczej, izolacyjnej, drenażowej i okrywowej, których realizacja miała zostać również 

sprawdzona podczas kontroli, pismem z dnia 19 kwietnia 2023 r. zawiadomiono 

przedsiębiorcę o przedłużeniu czasu trwania kontroli do dnia 9 maja 2023 r. Jednoczenie 

ponownie wezwano Spółkę PROFI-EKO do złożenia wyjaśnień w tym zakresie.  

W pierwszym piśmie wzywającym PROFI-EKO do złożenia wyjaśnień w powyższym 

zakresie, z dnia 14 marca 2023 r., Starosta Sieradzki wskazał, że wyjaśnienia winny być 

złożone w terminie 7 dni od dnia otrzymania pisma. Pismo zostało doręczone w dniu 14 

marca 2023 r. W ostatnim dniu upływu terminu pełnomocnik Spółki PROFI-EKO wystąpił do 

Starosty Sieradzkiego o przedłużenie terminu do złożenia wyjaśnień do dnia 31 marca 2023 r. 

Wydłużenie terminu uzasadniono koniecznością wykonania precyzyjnych pomiarów 

geodezyjnych. Termin został przedłużony zgodnie z wnioskiem PROFI-EKO, niemniej 

jednak do dnia przygotowania niniejszej informacji Starosta Sieradzki nie otrzymał 

odpowiedzi na skierowane wezwanie.  

Mając na uwadze warunki umowy zawartej pomiędzy Przedsiębiorstwem 

Komunalnym Sp. z o.o. w Sieradzu a Spółką PROFII-EKO dot. wykonania rekultywacji 

składowiska odpadów w Bartochowie, pismem z dnia 25 kwietnia 2023 r. wystąpiono do 

Przedsiębiorstwa Komunalnego w Sieradzu, zobowiązanego do przeprowadzenia rekultywacji 

składowiska odpadów, o przedstawienie wyjaśnień dot. wykonanych prac rekultywacyjnych, 

jak również działań podejmowanych w zakresie monitorowania i kontroli prac realizowanych 

przez PROFI-EKO. 

W związku ze stwierdzonym naruszeniem przez PROFI-EKO przepisów ustawy  

o odpadach dot. postępowania z odpadami niebezpiecznymi tj. zakazem mieszania odpadów 

niebezpiecznych z odpadami innymi niż niebezpieczne Kierownik Delegatury 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Sieradzu decyzją z dnia 24 kwietnia 

2023 r. wstrzymał, w terminie 7 dni od daty doręczenia decyzji działalność PROFI-EKO Sp.  

z o.o. z siedzibą w Warszawie w zakresie przetwarzania odpadów w ramach prowadzonej 

rekultywacji składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne zlokalizowanego  

w miejscowości Bartochów, z wyłączeniem obowiązku usunięcia z terenu 

rekultywowanego składowiska odpadów w Bartochowie, dowiezionych na teren składowiska 

w okresie od dnia 18 sierpnia 2022 r. do dnia 19 października 2022 r. odpadów, którym 

nadano kod 19 05 03 oraz odpadów dostarczonych w dniu 9 listopada 2022 r. oznaczonych 

kodem 19 12 09, tj. obowiązku określonego w pkt 1 lit.c postanowienia Starosty Sieradzkiego 

z dnia 14 marca 2023 r.  

W zakresie geologii 

Wydano: 2 decyzje w sprawie zatwierdzenia dokumentacji hydrogeologicznej 

ustalającej zasoby eksploatacyjne ujęć wód podziemnych, 2 decyzje w sprawie zatwierdzenia 

projektu robót geologicznych na wykonanie/przebadanie ujęcia wód podziemnych,  
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3 postanowienia pozytywnie uzgadniające decyzje o warunkach zabudowy - uzgodnienia 

dotyczyły udokumentowanych złóż kopalin i ujęć wód podziemnych. 

Wystosowano pisma dotyczące uzyskania opinii w sprawie zatwierdzenia projektu 

robót geologicznych dla określenia warunków geologiczno-inżynierskich dla potrzeb 

posadowienia 8 projektowanych turbin wiatrowych na terenie gm. Wróblew.  Poinformowano 

strony o możliwościach zapoznania się z całym materiałem zebranym w sprawie przed 

wydaniem decyzji. Przekazano do zaopiniowania projekt decyzji zatwierdzającej projekt 

robót geologicznych na wykonanie ujęcia wód podziemnych. Udzielono odpowiedzi na pismo 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w związku z pismem w zakresie 

nieuruchamiania kopalni kruszywa Stefanów Ruszkowski.  Geolog Powiatowy uczestniczył w 

posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, podczas którego omawiany był temat 

udziału Starosty Sieradzkiego w procesie koncesyjnym, gdzie stwierdzono brak możliwości 

ingerencji w sprawy prowadzone przez Marszałka Województwa Łódzkiego jako właściwego 

organu koncesyjnego. 

W zakresie geodezji i kartografii 

Wydano 50 postanowień w sprawie wyłączenia gruntów z produkcji rolnej. Wydano  

4 decyzje zezwalające na wyłączenie gruntów z produkcji rolniczej. Wydano decyzję 

naliczającą opłaty z tytułu wyłączenia gruntów z produkcji rolniczej. Uzgodniono 68 

projektów decyzji o warunkach zabudowy w zakresie ochrony gruntów rolnych. 

Wprowadzono do rejestru cen nieruchomości dane ze 104 aktów notarialnych. Udostępniono 

ze zbioru rejestru cen nieruchomości 371 danych. Sporządzono i wysłano do Urzędu 

Statystycznego w Lublinie informację o wprowadzonych danych do rejestru cen 

nieruchomości za 2022 r. Wprowadzono 791 zmian w ewidencji gruntów i budynków na 

podstawie wpływających dokumentów, wydano 724 wypisy z rejestru ewidencji gruntów  

i budynków, udzielono 59 odpowiedzi na zapytania kierowane do ewidencji gruntów  

i budynków, wydano 89 wyrysów, 261 map do celów opiniodawczych. Przyjęto  

30 dokumentacji projektowych, 235 operatów technicznych, zgłoszono 275 prac 

geodezyjnych.  

W zakresie komunikacji i transportu 

W okresie międzysesyjnym wydano: 1.747 decyzji o rejestracji pojazdów, 162 decyzje 

o wyrejestrowaniu pojazdów, 1.076 dowodów rejestracyjnych, przyjęto 762 zawiadomienia  

o zbyciu pojazdów. Wydano 249 praw jazdy oraz 46 decyzji o cofnięciu i zatrzymaniu prawa 

jazdy. Utworzono 211 Profili Kandydata na Kierowcę oraz 94 Profile Kierowcy 

Zawodowego. Przeprowadzono 1 kontrolę Ośrodka szkolenia kandydatów na kierowców. 

Wydano 3 zezwolenia na wykonywanie zawodu przewoźnika drogowego rzeczy oraz 20 

wypisów. Wydano 1 zaświadczenie na przewozy drogowe na potrzeby własne oraz 4 wypisy. 

Wydano 7 zaświadczeń o sytuacji finansowej przedsiębiorcy ubiegającego się o licencję 

wspólnotową. Dokonano przedłużeń ważności 2 legitymacji instruktora nauki jazdy. 

W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami 

Nadzorowano realizację umowy o powierzenie grantu w projekcie „Dostępna Szkoła”. 

Nadzorowano realizację umowy grantu "Dostępny samorząd - granty" dla zadania pod nazwą: 

„Obiekt bez barier - poprawa dostępności budynku A Starostwa Powiatowego w Sieradzu dla 

osób ze szczególnymi potrzebami". Wykonano remont dachu na budynku mieszkalnym 

Skarbu Państwa ul. Warneńczyka 1 w Sieradzu. Udzielono zamówienia publicznego,  

w postępowaniu prowadzonym pn. „Dostawa sprzętu serwerowego i sieciowego w ramach 

programu Cyfrowy Powiat dla Starostwa Powiatowego w Sieradzu”. Przygotowano, 

przeprowadzono i udzielono zamówienia publicznego, w postępowaniu prowadzonym pn. 

"Dostawa systemu zabezpieczającego przed złośliwym oprogramowaniem, oprogramowania 

do zarządzania zasobami IT oraz serwerowego systemu operacyjnego wraz z licencjami 

dostępowymi w ramach programu “Cyfrowy Powiat” dla Starostwa Powiatowego w 
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Sieradzu". Rozstrzygnięto postępowanie przetargowe prowadzone pn. „Modernizacja 

budynku „C” Starostwa Powiatowego w Sieradzu, celem poprawy efektywności 

energetycznej i dostępności dla osób niepełnosprawnych”. Przygotowano i wszczęto 

postępowanie przetargowe: „Wymiana instalacji elektrycznej i teletechnicznej w budynku B 

Starostwa Powiatowego w Sieradzu”, „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego 

dla zadania inwestycyjnego pn. "Modernizacja budynku „C” Starostwa Powiatowego  

w Sieradzu, celem poprawy efektywności energetycznej i dostępności dla osób 

niepełnosprawnych”. Wykonywano czynności związane z bieżącym administrowaniem 

nieruchomości, naliczaniem należności za nieruchomości udostępnione z zasobu Skarbu 

Państwa i Powiatu Sieradzkiego, obsługę finansową lokali mieszkalnych należących do 

zasobu Skarbu Państwa. 

W zakresie organizacyjnym 

Udzielano odpowiedzi na wystosowane wnioski o udostępnienie informacji 

publicznej; realizowano zadania z zakresu wydawania decyzji dotyczących sprowadzania 

zwłok z zagranicy. W okresie od 22 marca 2023 r. do 20 kwietnia 2023 r. do Starostwa 

Powiatowego w Sieradzu wpłynęło 2.951 pism w formie tradycyjnej oraz 788 pism za 

pośrednictwem ePUAP. Cotygodniowo składane były meldunki do Wydziału Bezpieczeństwa 

i Zarządzania Kryzysowego Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi dotyczące ilości 

uchodźców z Ukrainy przebywających na terenie powiatu. Na dzień 20 kwietnia 2023 roku  

w Domu Pomocy Społecznej w Sieradzu zakwaterowanych było 38 uchodźców wojennych  

z Ukrainy, w tym 20 dzieci. Wszyscy uchodźcy wojenni z Ukrainy w myśl ustawy z dnia 13 

stycznia 2023 r. o zmianie ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa oraz niektórych innych ustaw zostali zwolnieni  

z partycypacji w kosztach pobytu. Z zakwaterowania u osób prywatnych na terenie powiatu 

Sieradzkiego korzysta około 780 osób. Podpisano oraz przekazano do Wydziału 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi 

umowę związaną z pobytem uchodźców z Ukrainy w Domu Pomocy Społecznej 

prowadzonym przez Starostwo w miesiącach marzec i kwiecień. W ramach programu 

„Cyfrowy Powiat” podpisano umowy na: dostawę sprzętu serwerowego i sieciowego dla 

Starostwa Powiatowego w Sieradzu na kwotę 56.117,00 zł brutto; dostawę systemu 

zabezpieczającego przed złośliwym oprogramowaniem, oprogramowania do zarządzania 

zasobami IT oraz serwerowego systemu operacyjnego wraz z licencjami dostępowymi dla 

Starostwa Powiatowego w Sieradzu na kwotę 97.102,35 zł brutto. Przeprowadzono cykl 

przygotowań związanych z przeprowadzeniem Kwalifikacji Wojskowej w roku bieżącym.  

W związku z tym: podpisano porozumienie z Wojewodą Łódzkim dotyczące 

przeprowadzenie na terenie powiatu sieradzkiego Kwalifikacji Wojskowej w stosunku do 

osób z rocznika 2004; przeprowadzono konkurs ofert związany z wyłonieniem podmiotu 

medycznego, który będzie przeprowadzał konsultacje medyczne w stosunku do osób 

skierowanych na badania przez Przewodniczącego Powiatowej Komisji Lekarskiej oraz 

podpisano umowę na świadczenie tych usług z wybranym podmiotem leczniczym; dokonano 

czynności związanych z podpisaniem umów z pracownikami, którzy będą odpowiedzialni za 

zakładanie ewidencji osobom wezwanych do stawienia się przed Powiatową Komisją 

Lekarską. W dniu 17 kwietnia 2023 r. rozpoczęła pracę Powiatowa Komisja Lekarska. 

W zakresie promocji powiatu  

Trwają przygotowania do wydruku folderu o Powiecie Sieradzkim. Przeprowadzono  

i rozliczono imprezę pod nazwą Wystawa Sieradzkich Stołów Wielkanocnych. Trwają 

przygotowania do obchodów upamiętnienia Święta Konstytucji 3-go Maja. Przygotowano 

listy gratulacyjne i podziękowania na uroczystości w których uczestniczyły władze powiatu 

oraz objęto patronatem honorowym Starosty Sieradzkiego 3 imprezy zaplanowane na terenie 

powiatu. Współpracowano z mediami i przygotowano materiały do nagrań. Na bieżąco 
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prowadzona jest strona internetowa i facebook powiatu. Członkowie Zarządu Powiatu 

uczestniczyli w wydarzeniach pod patronatem Starosty Sieradzkiego i wydarzeniach na 

zaproszenie, organizowanych na terenie powiatu m.in.: 75 - lecie Koła Łowieckiego Łoś;  

Konkurs w Zespole Szkół Specjalnych w Warcie; Wręczenie certyfikatów ukończenia 

szkolenia służby więziennej; Posiedzenie Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP; Uroczystość przekazania nowego samochodu w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym w Sieradzu; Spotkanie biblioteka bliżej w Powiatowej Bibliotece 

Publicznej w Sieradzu; XXXIII Okręgowego Zjazdu Pielęgniarek i Położnych Ziemi 

Sieradzkiej; 50 - lecie istnienia Honorowych Dawców Krwi PCK Strażaków przy Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Sieradzu; XXI finał powiatowy ogólnopolskiego turnieju wiedzy 

pożarniczej „Młodzież Zapobiega Pożarom”. Dystrybuowano materiały promocyjne i gadżety 

na imprezy organizowane przez jednostki organizacyjne powiatu oraz inne podmioty. 

Prowadzono bieżące działania w zakresie rejestracji i udzielania informacji stowarzyszeniom 

i fundacjom.  

W zakresie drogownictwa 

Przeprowadzono procedurę przetargową i wyłoniono wykonawcę robót dla zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E na odcinku drogi Złoczew – Szklana Huta”. 

Zadanie realizowane jest w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. Trwają prace związane z realizacją zadania: ,,Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1733E Błaszki - Maciszewice” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych, „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - Burzenin na 

odcinku od km 12+300 do km 17+545”. Zadanie realizowane jest z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg, przy współudziale Gminy Burzenin, „Rozbiórka i budowa mostu na rzece 

Trojanówce w ciągu drogi powiatowej nr 1709E w miejscowości Gruszczyce w ramach 

zadania pn. Rozbudowa odcinka drogi powiatowej Gruszczyce - Jasionna”. Wykonywano 

remonty dróg masą na gorąco, masą na zimno, wykonano profilowanie nawierzchni dróg 

równiarką. Dokonano wycinki zakrzaczeń oraz wycinki 25 drzew. Wymieniono, uzupełniono 

i naprawiono 172 znaki pionowe. 

W zakresie polityki społecznej 

W rodzinnych formach pieczy zastępczej, 107 rodzinach zastępczych i Rodzinnym 

Domu Dziecka, przebywa 142 dzieci. Rodziny zastępcze korzystają ze świadczeń na pokrycie 

kosztów utrzymania dzieci - wypłacono 143 świadczenia. Wydano 2 decyzje administracyjne 

o umieszczeniu nowych mieszkańców w domu pomocy społecznej prowadzonym przez 

Powiat Sieradzki. PCPR realizowało zadania z zakresu rehabilitacji społecznej osób 

niepełnosprawnych finansowane ze środków PFRON. W ramach programu „Aktywny 

samorząd” wydatkowano ogółem 264.205,67 zł na pomoc w uzyskaniu wykształcenia na 

poziomie wyższym, na pomoc w zakupie protezy kończynowej, na turnusy rehabilitacyjne, 

warsztaty terapii zajęciowej oraz na przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. Od 

początku roku osoby z niepełnosprawnością złożyły do PCPR w Sieradzu łącznie 775 

wniosków. Realizowano usługi asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej w ramach 

programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej - edycja 2023". Objęto wsparciem 20 

podopiecznych ze znacznym stopniem niepełnosprawności. Usługi świadczyło 4 asystentów. 

W kwietniu został ogłoszony nabór na realizację programu "Opieka wytchnieniowa- edycja 

2023”. Dla uczestników projektu „W Rodzinie Najlepiej” (opiekunów i wychowanków rodzin 

zastępczych) prowadzone są zajęcia logopedyczne, wsparcie w formie korepetycji dla dzieci  

i młodzieży oraz zajęcia hipoterapii. Odbywają się także spotkania utworzonej dla nich grupy 

wsparcia. 

W zakresie sytuacji na rynku pracy  

Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu na 

dzień 15.04.2023 r. wyniosła 2.324 osoby, w tym 1.181 kobiet. Bezrobotni bez kwalifikacji 
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zawodowych stanowili 19% ogółu zarejestrowanych, bezrobotni powyżej 50 roku życia 

stanowili 26,7% ogółu zarejestrowanych. Stopa bezrobocia wg danych na dzień 28.02.2023 r. 

wynosiła 5,8% w powiecie, 5,8% w województwie, 5,5% w kraju. W okresie 

międzysesyjnym zarejestrowano łącznie 188 osób bezrobotnych. Wyrejestrowano ogółem 194 

osoby w tym 85 osób z powodu podjęcia pracy. Pracodawcy złożyli 64 oferty na 119 miejsc 

pracy i miejsc aktywizacji zawodowej. Z rejestrów wyłączono 62 osoby. W okresie 

międzysesyjnym w tutejszym Urzędzie zarejestrowały się 4 osoby obywatelstwa 

ukraińskiego. Wpłynęło 65 powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy obywatelom 

Ukrainy. W okresie międzysesyjnym podpisano 43 umowy w ramach środków Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego na łączną kwotę 231.777 zł. Powiatowy Urząd Pracy w Sieradzu 

otrzymał decyzję finansową wydaną przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej na 

dodatkowe środki rezerwy ministra Funduszu Pracy na realizacje w 2023 r. programu 

aktywizacji zawodowej bezrobotnych zamieszkujących na wsi w wysokości 156.108 zł.  

Powiatowa Rada Rynku Pracy zadecydowała o przeznaczeniu całej kwoty przyznanych 

środków na zadanie: staże. Wsparciem przewiduje się objęcie 12 osób 

Uwag nie wnoszono. Informacja Starosty została przyjęta i stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.  

 

5. Wystąpienia przybyłych gości. 

Głos zabrał Pan Filip Sałacki. Poruszył temat przystosowania szkół licealnych do 

potrzeb osób z niepełnosprawnością. Nawiązując do otrzymanej odpowiedzi  

w sprawie likwidacji barier architektonicznych w szkołach licealnych Pan Filip Sałacki nie 

zgadza się ze stwierdzeniem, że osoby niepełnosprawne mają szeroką oraz dostępną ofertę 

edukacyjną we wszystkich typach szkół. Na terenie Powiatu Sieradzkiego przystosowane są 

tylko trzy szkoły tj. Powiatowy Zespół Szkół nr 1 w Sieradzu, szkoła w Warcie oraz szkoła  

w Złoczewie. Codzienne dojazdy do tych szkół są jednak niemożliwe, wręcz bardzo 

utrudnione ze względu na codzienna rehabilitację, która jest potrzebna dla samodzielnej 

egzystencji. Obowiązkiem każdej szkoły w powiecie powinno być przystosowanie się do 

osób niepełnosprawnych, co jest uwarunkowane przepisami prawa. Jest to art. 6 ust. 1 

podpunkt b ustawy o zapewnieniu dostępności osobom z niepełnosprawnościami  

w instytucjach publicznych, który mówi, że organ prowadzący musi zainstalować urządzenia 

które pozwolą w sposób komfortowy i bezpieczny korzystać osobom z niepełno-

sprawnościami z placówki oświatowej z dostępem do wszystkich pomieszczeń,  

z wyłączeniem pomieszczeń technicznych. W przypadku niedostosowania się do tego 

przepisu uczeń, obywatel ma prawo do złożenia skargi do organu prowadzącego. Organ 

prowadzący ma wówczas 14 dni na zapewnienie dostosowania. W przypadku braku 

możliwości zapewnienia w ciągu 14 dni konieczne jest pisemne uzasadnienie w terminie nie 

dłuższym niż 2 miesiące. Pan Filip Sałacki złożył pismo do Bira Rady.  

Pan Filip Sałacki odnosząc się do otrzymanego pisma zapytał również, na jakiej 

podstawie został oszacowany koszt budowy windy na około pół ml. zł. Ponadto zwrócił się  

o informację czy Powiat Sieradzki złożył wniosek do PFRON o dofinansowanie na likwidacje 

barier architektonicznych w szkołach w ramach programu Dostępność Plus. Jest to program 

przy współpracy z Ministerstwem Edukacji.  

Radny Konrad Wilczyński zabierając głos nawiązał do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Sieradzkim do 

roku 2030, który będzie obradowany w dalszej części posiedzenia. Na stronie nr 36 ww. 

materiału są informacje na temat programów Bariera Plus, Dostępni Plus, z których wynika, 

iż powiat z nich nie korzysta - nie złożono ani jednego wniosku. Radny dodał, że była 

możliwość pozyskania 300 mln zł z PFRON na likwidację barier i jest to smutne, że powiat 

nie korzysta z takich rzeczy. Jest to dofinansowanie w 95% które można wykorzystać na 
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zakup windy lub platformy. W bibliotece udało się skorzystać z tego projektu i zrealizowano 

platformę, za co należą się gratulacje Pani Dyrektor. Radny dalej będzie interesował się 

tematem, ponieważ uważa, że jest wiele rzeczy które można zrealizować w powiecie.   

Radny Maciej Sulgan nawiązując do wypowiedzi przedmówcy stwierdził, że to nie 

jest smutne tylko jest to skandal, że powiat nie występuje o środki z których można 

zrealizować zadanie w 95%. Zapytał czy nie stać powiatu na 5 % wkładu własnego by 

wyposażyć szkoły w windy.  Radny żąda by ktoś wziął się do pracy i zaczął wnioskować  

o takie środki. Tylko dlatego, że ktoś nie dopełnił swoich obowiązków i nie złożył wniosku 

odmawia się młodemu człowiekowi dalszej edukacji.  

Głos zabrał radny i sołtys Gminy Brzeźnio Pan Kazimierz Macuga. Ponowił 

interpelację dotyczącą budowy ścieżki rowerowej na ulicy Sieradzkiej w Brzeźniu, tj. po 

prawej stronie ulicy od Tumidaja do miejscowości Brzeźnio. Nadmienił, że ze względu na 

bezpieczeństwo uczestników ruchu występuje z ww. interpelacją co roku już od 2013 roku, 

kiedy zostało złożone pismo z poparciem mieszkańców gminy. Radny dodał, że ulica jest 

wykorzystywana również przez rowerzystów i dzieci z okolicznych miejscowości a pobocza, 

rowy i przepusty są pozarastane oraz niedrożne. Na sesjach rady gminy radny zwracał się  

o przeprowadzenie wstępnej dokumentacji przez Powiatowy Zarząd Dróg w celu określenia 

kosztu inwestycji.   

 

6. Wystąpienia radnych. 

 Radny Jacek Walczak poruszył temat budowy wind w szkołach. Poinformował, że 

radni będą upominać się o to na każdej sesji, jeśli nie będzie informacji, że coś drgnęło w tym 

temacie. Radny zadał pytanie czy od lutego br. zostały podjęte jakiekolwiek przymiarki do 

przygotowania dokumentacji budowy wind w jakiejkolwiek szkole na terenie powiatu, biorąc 

pod uwagę głównie miasto Sieradz. Niezależnie od kosztu takiej windy trzeba sukcesywnie 

realizować takie inwestycje. Zdaniem radnego brakuje tylko tego by pojawiła się skarga m.in. 

do rzecznika osób niepełnosprawnych w sprawie nierówności traktowania. Radny stwierdził, 

że jeśli przez dłuższy czas ten temat nie będzie załatwiony to będzie pomysłodawcą takiej 

skargi. Radny namawia by powoli przymierzać się do tego tematu i nie zasłaniać się brakiem 

środków. Najbardziej rozsądnym rozwiązaniem są windy zewnętrzne. Radny ma nadzieję, że 

do końca roku będzie przygotowywany jakiś projekt. 

 Radny Konrad Wilczyński zabierając głos nawiązał do Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych, w której szacuje się, że około 15% populacji mieszkańców Powiatu 

Sieradzkiego posiada jakąś niepełnosprawność. Jest to bardzo dużo i pokazuje to, że w każdej 

instytucji państwowej czy w każdym budynku zarządzanym przez Powiat należy likwidować 

bariery architektoniczne. Radny stwierdził, że jest to temat do dyskusji, radni będą ponaglać  

i zachęcać do dyskusji by wspólnie wypracować jak najlepsze rozwiązania w celu likwidacji 

barier poprzez montowanie wind. 

 Radny Maciej Sulgan nawiązując do informacji Starosty o ilości udzielonych porad 

prawnych, poinformował że jeden z takich punktów pomocy prawnej mieści się na pierwszym 

piętrze budynku szkoły w Złoczewie, który również nie jest wyposażony w windy. Ponownie 

pojawia sie problem dostępności i wykluczenia osób niepełnosprawnych.  

 Radny w imieniu pracowników starostwa zapytał, kiedy pracownicy otrzymają 

podwyżki wynagrodzeń. Sytuacja robi się o tyle poważna, że w lipcu planowana jest kolejna 

podwyżka najniżej krajowej do kwoty 3600 zł a w styczniu następnego roku planowany jest 

następny wzrost do kwoty 4254 zł. Jeśli pracownicy nie otrzymają podwyżek dojdzie do 

wypłaszczenia wynagrodzeń. Ponadto radny zapytał czy pracownicy otrzymają wyrównanie 

od stycznia. 
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Pani Iwona Piekarczyk Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że wszyscy pracownicy, którzy 

nie osiągali najniższej krajowej otrzymali podwyżki od pierwszego stycznia br. Nie ma 

sytuacji wśród pracowników starostwa, żeby ktoś zarabiał poniżej najniższej krajowej, 

pozostali pracownicy w dniu dzisiejszym otrzymali wynagrodzenie z uwzględnieniem 

podwyżki bez wyrównania. Angaże są w trakcie przygotowań. 

Radny Tomasz Baliński stwierdził, że bardzo się cieszy, że radni opozycyjni 

uaktywnili się na koniec kadencji. Radni pełnią funkcję doradczą. W tej chwili jest to trochę 

populistyczne, że wykorzystuje się osobę niepełnosprawną do pewnych „gierek”. Po 

kilkunastu latach w samorządzie radny wie, że opozycja ma do tego prawo, ale ma również 

prawo przyjść i rozmawiać, są posiedzenia komisji, na których powinno się dyskutować na 

takie tematy. Radny zwrócił się do opozycji by nie rozdmuchiwać tematu, ponieważ 

wiadomym jest, iż tematem należy zająć się w przyszłości.  

Radny Maciej Sulgan stwierdził, że radni z Klubu Ziemia Sieradzka nie uaktywnili się 

dopiero na koniec kadencji, ponieważ prawie na każdej sesji radni zabierają głos. Radny 

dodał, że jeśli jest problem do rozwiązania to nie należy go bagatelizować tylko rozwiązać. 

Nie należy tu wciągać żadnej polityki.  

Ponadto odnosząc się do pytania, dlaczego radni zabierają głos na sesjach a nie na 

komisjach, wyjaśnił że na sesjach sprawa wybrzmiewa a na składane interpelacje radni nie 

otrzymują odpowiedzi. Przykładem jest interpelacja w sprawie wykazu wynagrodzeń gdzie 

radny 2 razy nie otrzymał tego wykazu, nawet anonimowego. Ponadto radni absolutnie 

nikogo nie wykorzystują. 

Radny Tomasz Baliński stwierdził, że został źle zrozumiany, wystąpienia radnych 

były, chodziło radnemu o zwiększoną ilość wystąpień radnych opozycyjnych w ostatnim 

czasie.   

 Radny Konrad Wilczyński poinformował, że już w 2019 roku podczas posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej wnioskował o montaż windy w II LO w Sieradzu. Radny zachęca do 

przeczytania protokołu. W 2019 roku była dziewczyna mająca problem z przemieszczaniem 

się i wówczas pojawił się problem z dostępnością. Radny ponawia sprawę i wie, że bez 

wsparcia koalicji te inwestycje nie zostaną przeprowadzone, do czego zachęca.    

 Radny Jacek Walczak odnosząc się do wypowiedzi radnego Tomasza Balińskiego 

stwierdził, że to jest nie fair mówienie o takich rzeczach. Nie jest fair, żeby do tej pory tych 

wind w ogóle nie było. Radny zabrał głos dopiero w punkcie wystąpienia radnych, czyli  

w chwili kiedy pana Filipa nie ma na sali. Ponadto radny pierwszy raz wspomniał o windach 

na początku roku, kiedy to nie znał jeszcze Pana Filipa, który wykazuje się dużą odwagą by 

upominać się o swoje prawa na forum. Obowiązkiem radnych jest upominanie się o słabszych 

i dopóki nie porusza się tematu dopóty on nie jest załatwiany. Zawsze jest jakiś powód,  

a najważniejszym jest brak środków i zawsze można tak argumentować. Trudno jest zrobić 

coś bez pieniędzy, ale jeszcze trudniej jest, jeśli się nie zacznie działać. Radny namawia na 

przygotowywanie różnych rozwiązań a jeśli pojawią się możliwości to wówczas składać 

wnioski o dofinansowanie. Można wykonywać zadanie z własnych środków i czekać na 

możliwość dofinansowania. Trzeba te zaniedbania nadrobić wspólnie i nie szukać minusów. 

Windy nie są tylko dla niepełnosprawnych, są dla wszystkich mających problemy ruchowe. 

Radny zwraca się o to by nie zarzucać opozycji, że jest to temat wyborczy.  

 Radny Tomasz Baliński stwierdził, że nikt nie twierdzi, że windy są niepotrzebne, 

ponieważ są bardzo potrzebne. Zwrócił uwagę jedynie na to, by choroba i niepełnosprawność 

nie była uzewnętrzniana w jakimś celu. 

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu za 

rok 2022 

Uwag nie noszono. 

Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022 

Uwag nie noszono. 

Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu za 2022 rok 

Uwag nie noszono. 

Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

 

10.Informacja na temat wpływów z zajęcia pasa drogowego dróg powiatowych  

w Powiecie Sieradzkim za 2022 r. 

Uwag nie noszono. 

Informacja została przyjęte i stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk o godz. 12
08 

ogłosiła przerwę w obradach.  

Obrady wznowiono o godz. 12
18

. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w przedmiocie apelu 

o zmianę przepisów regulujących rekultywację składowisk odpadów 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/447/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia stanowiska w przedmiocie apelu o zmianę przepisów regulujących 

rekultywację składowisk odpadów. 

 Radny Jacek Walczak zabierając głos stwierdził, że stanowisko nie zakończy tematu 

odpadów. Problem będzie jeszcze długo dyskutowany. Radny w imieniu Klubu Radnych 

Ziemia Sieradzka podziękował Panu Staroście oraz pani Naczelnik Wydziału Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska i wszystkim pracownikom za działania. Radny poinformował, że 

szukając informacji w internecie na temat odpadów okazało się, że bardziej restrykcyjna 

polityka miała być wprowadzona, ponieważ już w 2020 roku był przygotowany projekt 

zakładający sztywniejsze przepisy w stosunku do odpadów, które mogą stanowić przykrywkę 

na rekultywowanych składowiskach odpadów. Radny ma przed sobą również interpelację  

z 9 stycznia 2020 roku posła Jana Łopaty, który idzie w druga stronę, mianowicie tamte 

przepisy miały uściślać prawo, ale niektórym samorządom się to nie podobało - co jest 

dziwne, ale tak jest zapisane w uzasadnieniu. Próby zmiany przepisów były, ale zawsze 

znajdzie się jakieś lobby, które będzie tego typu działania powstrzymać. Radny dodał, że jeśli 

nie uda się tego prawa zmienić to powinno ono umożliwiać kontrolę wytwórców odpadów, 

chociażby za pomocą systemu BDO i w tym stanowisku tego nie ma. Pod kodem 190503 

można formułować dwa rodzaje odpadów tj. kompost zielony i kompost  

z odpadów zmieszanych.    

 Pani Barbara Ułanowska Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

wyjaśniła, że odpad powinien powstać w instalacji. Powinien być najpierw odpowiednio 

wysegregowany odpady frakcyjny a dopiero z tej najdrobniejszej frakcji, która idzie na 

instalację przetwarzania, czyli biologiczne instalacje (podsitowa 20 mm.) można tworzyć 

kompost. Znalezione przez radnego stanowiska zakładały zmianę przepisu by sprecyzować 

aby odpad 190503(kompost nienadający się do wykorzystania) mógł być tylko tworzony z 

części bio. W tej chwili w odpadzie komunalnym mogą znajdować się drobne części 

plastików, które przedostaną się przez sito 20 mm. Głównie chodziło o to, by to ograniczyć. 

  Pani Naczelnik poinformowała, że prowadziła rozmowy z WIOŚ i innymi 

starostwami i wszyscy mają podobny problem. Dopóki jasno nie będzie sprecyzowane, jakie 

parametry powinien spełniać odpad to nigdy nie będzie możliwości dokładnego sprawdzenia 
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odpadów. Sama kontrola w BDO nic nie da, ponieważ kod odpadu jest dobry, nie wiadomo 

co się mieści pod tym kodem.  

 Radny Jacek Walczak zabierając głos poinformował, że ujednolicone przepisy były 

wprowadzone dopiero 09.09.2022 r. i ciężko będzie to zmienić. Jest około 16 odpadów, które 

mogą być użyte do rekultywacji, najtańszy jest kompost wytworzony z odpadów 

zmieszanych. 

W związku z brakiem innych uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk 

przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod 

głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/447/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego 

na 2023 rok. 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/448/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/448/2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Sieradzkim do roku 2030 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/449/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Sieradzkim do roku 2030. 

 Radny Konrad Wilczyński zabierając głos stwierdził, że koalicja PSL PiS nie pozwala 

racjonalnie myśleć o przyszłości Powiatu. Drastycznie maleje populacja w Powiecie 
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Sieradzkim, co wynika z omawianego raportu. Dotyczy to również radnych, ponieważ liczba 

mieszkańców ma odzwierciedlenie w ilości mandatów do rady. Koalicja godzi w jedną ze 

stron, która nie chce wprowadzać programu In vitro. Jest to temat bardzo złożony i bardzo 

istotny. Radnemu brakło w strategii informacji i pomocy społeczeństwu w postaci programu 

In vitro. Społeczeństwo się starzeje, a samorządy nic z tym nie robią. Radny poinformował 

również, że według GUS w Powiecie Sieradzkim 40% społeczeństwa umiera na choroby 

układu krążeniowo oddechowego, dotyczy to głównie mężczyzn.  Radny ma nadzieje, że po 

zamknięciu kardiologii inwazyjnej w sieradzkim szpitalu jak najszybciej powstanie oddział 

ratujący życie i nie będzie konieczności transportowania pacjentów do innych miejscowości. 

Strategia społeczna powinna wywołać burzę dyskusji, powinno się stworzyć jeszcze wiele 

dobrego dla mieszkańców powiatu. Samorząd powinien wdrożyć program „aktywny powiat”  

i rozwijać takie inwestycje jak np. boisko przy II LO czy salę gimnastyczną w I LO  

w Sieradzu. Młodzież spędzająca aktywnie czas będzie zdrowsza a co za tym idzie będzie 

mniej zgonów na układ krążeniowy. Radny zachęca wszystkich do uprawiania sportu  

i zadeklarował, że zarówno w powiecie, jaki w mieście, będzie starał się rozmawiać na temat 

programu In vitro. Należy wspomagać takie programy przez poradnie psychologiczne czy 

chociażby przez udzielanie informacji.  

W związku z brakiem innych uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk 

przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod 

głosowanie: 

 ZA (15 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Jan 

Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał 

Ławniczak, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (5 głosów) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty większością głosów. 

/uchwała Nr LX/449/2023 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Błaszki umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: „Przebudowa odcinka drogi 

powiatowej nr 1733E Błaszki – Maciszewice” 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/450/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Błaszki umowy dotacji przy realizacji 

zadania pn.: „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 1733E Błaszki – Maciszewice”. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 
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 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/450/2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Błaszki umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: "Rozbiórka i budowa mostu na rzece 

Trojanówce w ciągu drogi powiatowej nr 1709E w miejscowości Gruszczyce w ramach 

zadania pn. Rozbudowa odcinka drogi powiatowej Gruszczyce – Jasionna od km 0+000 

do km 1+000” 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/451/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Błaszki umowy dotacji przy realizacji 

zadania pn.: "Rozbiórka i budowa mostu na rzece Trojanówce w ciągu drogi powiatowej nr 

1709E w miejscowości Gruszczyce w ramach zadania pn. Rozbudowa odcinka drogi 

powiatowej Gruszczyce – Jasionna od km 0+000 do km 1+000”. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/451/2023 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy 

Burzenin 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/452/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Burzenin. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 
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Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/452/2023 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Burzenin na realizację zadań na drogach gminnych 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/453/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Burzenin na realizację zadań na drogach 

gminnych. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/453/2023 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Złoczew umowy dotacji przy realizacji zadania: "Przebudowa drogi powiatowej nr 

1705E na odcinku Złoczew - Szklana Huta” 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/454/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Złoczew umowy dotacji przy realizacji 

zadania: "Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E na odcinku Złoczew - Szklana Huta”. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/454/2023 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

19.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania petycji  

w sprawie przystąpienia do Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na 

połączenie Polski z Ukrainą w jedno państwo 
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 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jacek Walczak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LX/455/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 kwietnia 2023 roku  

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania petycji w sprawie przystąpienia do Sojuszu 

Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski z Ukrainą w jedno państwo. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 20 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Daniel Palma, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LX/455/2023 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

20. Sprawy różne. 
 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przypomniała o konieczności złożenia 

oświadczenia majątkowego przez radnych do dnia 02.05.2023 oraz poinformowała  

o kolejnych obradach sesji zaplanowanych na dzień 25.05.2023 oraz 06.06.2023. 

 Radny Konrad Wilczyński zwrócił uwagę na ułożenie flag, jakie znajdują się przy 

stole prezydialnym. Poinformował, że prawidłowe ułożenie to flaga Polski na czele, następnie 

flaga Powiatu Sieradzkiego i dopiero flaga Unii Europejskiej. 

 Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior zabierając głos zaprosił wszystkich na uroczystość 

obchodów święta 3 Maja. Uroczystość rozpocznie się mszą św. godz. 10.00 w Sieradzkiej 

Farze następnie pod pomnikiem Józefa Piłsudskiego zostaną złożone kwiaty. 

 

21. Zamknięcie LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Olga 

Kołoszczyk o godz. 12
52  

zamknęła obrady LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

 

Przewodnicząca 

Rady Powiatu Sieradzkiego 

 

/-/Olga Kołoszczyk 

 

 

 

 
Protokołowała: 

Joanna Kołodziejczyk 

 

 

Załączniki: 

1. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od LIX do LX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
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2. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu za rok 

2022. 

3. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu za 2022 rok. 

5. Informacja na temat wpływów z zajęcia pasa drogowego dróg powiatowych w Powiecie 

Sieradzkim za 2022 r. 

6. Uchwała NR LX/447/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie przyjęcia stanowiska 

w przedmiocie apelu o zmianę przepisów regulujących rekultywację składowisk 

odpadów 

7. Uchwała NR LX/448/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok 

8. Uchwała NR LX/449/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Sieradzkim do roku 2030 

9. Uchwała NR LX/450/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z Gminą Błaszki umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: "Przebudowa 

odcinka drogi powiatowej nr 1733E Błaszki – Maciszewice" 

10. Uchwała NR LX/451/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z Gminą Błaszki umowy dotacji przy realizacji zadania pn.: "Rozbiórka  

i budowa mostu na rzece Trojanówce w ciągu drogi powiatowej nr 1709E w 

miejscowości Gruszczyce w ramach zadania pn. Rozbudowa odcinka drogi powiatowej 

Gruszczyce – Jasionna od km 0+000 do km 1+000 

11. Uchwała NR LX/452/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie przyjęcia pomocy 

rzeczowej z Gminy Burzenin 

12. Uchwała NR LX/453/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Burzenin na realizację zadań na drogach gminnych 

13. Uchwała NR LX/454/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z Gminą Złoczew umowy dotacji przy realizacji zadania: "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1705E na odcinku Złoczew - Szklana Huta" 

14. Uchwała NR LX/455/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie pozostawienia bez 

rozpatrzenia petycji w sprawie przystąpienia do Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie 

sprzeciwu na połączenie Polski z Ukrainą w jedno Państwo.   


